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Protokół nr 20/VIII/2020 

z obrad XX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 28 lipca 2020 roku. 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 12:00 

Zakończenie obrad – godz. 14:50 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnego 

Ryszarda Budzyńskiego. 

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 

1 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

-  Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 - referuje  

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 5 372 070,53 zł. na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz  

sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2020- referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik 

Gminy; 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Trąbki Wielkie programu z zakresu 

polityki społecznej „Karta Seniora w Gminie Trąbki Wielkie ” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy Trąbki Wielkie; 
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6. Podęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

Trąbki Wielkie; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa miejscowego – 

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 111/2 położoną w miejscowości Trąbki 

Wielkie, obręb Trąbki Wielkie, gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki 

Wielkie; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 146/28 położoną w miejscowości 

Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

Trąbki Wielkie; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obręb geod. Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki 

Wielkie; 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

12. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

13. Zamknięcie sesji zwyczajnej.     

 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów  przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi 

zmianami. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował o wpływie do budżetu gminy znacznej kwoty z dofinansowania do 

budowy kanalizacji oraz budowy ścieżki rowerowej.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

.   
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Przewodniczący Rady Gminy - zaznaczył, że wszystkie zmiany budżetu, które zostały ujęte w 

projekcie w/w uchwały, zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnej, podczas 

omawiania materiałów sesyjnych. 

 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/172/2020 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do powyższej uchwały.  

 

Radny Marek Czerwiński – zapytał,  od której części Gminy zacznie się wymiana oświetlenia. 

Wójt Gminy – poinformował, że modernizacja oświetlenia odbędzie się na terenie całej gminy. 

Osobiście uważa, że nie ważne jest to, od której strony zaczną. Do końca stycznia 2021 roku ma 

być ona zrealizowana.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Py-

tań nie zgłoszono. Przewodniczący zaznaczył, że wszystkie zmiany budżetu, które zostały ujęte w 

projekcie w/w uchwały zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnej, podczas 

omawiania materiałów sesyjnych. 

 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/173/2020 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad  4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 5 372 

070,53 zł. na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek 

oraz  sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2020 - referuje  Zofia Gorzyńska  

Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Podała, że w stosunku do podjętej wcześniej uchwały tj.  7 lipca 2020r., zmienia się tylko tytuł tej 

uchwały.  
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Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że nie mówimy o nowym kredycie tylko o zmianie uchwały, która 

została podjęta na ostatniej sesji rady gminy. Zaznaczył, że uchwała ta mimo podjęcia, nie musi 

zostać zrealizowana.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/174/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 
Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Trąbki Wielkie programu z 

zakresu polityki społecznej „Karta Seniora w Gminie Trąbki Wielkie ” – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił 

uwagę, że cały wykaz ulg, będzie odrębnym dokumentem i nie stanowi on załącznika do uchwały 

bo ma nadzieję, że będzie on ulegał zmianie. Dodał, ze karty seniora będą wydawane według 

hierarchii wieku.  

/Radna Justyna Perka – opuściła salę posiedzenia/  

Komisja ROŚiSS – zajmowała się problemem ludzi starszych opierając się na ramach uchwały z 

2002r. Komisja uznała, ze sporo wyjaśniło się w tym czasie. Powstały kluby seniora, powstały 

imprezy sportowe przeznaczone również wyłącznie dla seniorów. Stwierdził, ze program jest 

realizowany w 100% i pojawił się pomysł aby Gmina zainicjowała powstanie karty seniora. 

Dyskusję w tej sprawie trwały w okresie wyborczym, dodał ze jest to jakby spełnienie obietnicy 

wyborczej przez Wójta Gminy.  

/Do obrad dołączyła Radna Justyna Perka/  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Stwierdził, że rada jest 

za tym, aby pomoc seniorom udzielać i to zostanie wyrażone przez Radę poprzez dzisiejsze 

głosowanie nad przedmiotową uchwałą. Dodał, że cieszy się, że taka inicjatywa jest.  

Radna Wioleta Frydrych – zapytała od kiedy będzie możliwość składania wniosków w tej sprawie. 

Wójt Gminy –  poinformował, że tak naprawdę od momentu podjęcia uchwały przez Radę Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę na zapis w uchwale dotyczący osoby, która może 

ubiegać się o takiej karty – która mieszka na terenie gminy – zapytał, czy nie powinno być, że jest 

zameldowana.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/175/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

Ad 6  Podęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Oddał głos 

Pani Beacie Kaczmarek – Zastępcy Kierownika GOPS w Trąbkach Wielkich.  

Pani Beata Kaczmarek – podała główne kryteria dochodowe do udzielenia pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Trąbki Wielkie.                                 

Poinformowała, że od 1 września do 15 września 2020r. są składane wnioski jeżeli chodzi o pomoc 

finansową natomiast jeżeli chodzi o pomoc materialną, to w każdej chwili taka pomoc może zostać 

udzielona.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której radni zadawali pytania na które Pani 

Beata Kaczmarek na bieżąco udzielała odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Podziękował Pani 

Beacie Kaczmarek za przedstawienie informacji dotyczących przedmiotowej uchwał. 

/Pani Beata Kaczmarek opuściła salę obrad/ 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/176/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa miejscowego – 

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie – uzasadnił potrzebę podjęcia 

powyższej uchwały oddając glos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji Radnemu 

Ryszardowi Budzyńskiemu, który przedstawił opinię w/w komisji w powyższej sprawie.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/177/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

/Salę obrad opuścił Radny Michał Studziński/  

 

Ad 8Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 111/2 położoną w miejscowości Trąbki 

Wielkie, obręb Trąbki Wielkie, gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że teren 

położony jest w Trąbkach Wielkich przy ulicy powiatowej przy stacji CPN w kierunku Pruszcza 

Gdańskiego. W planie teren ten, przeznaczony jest pod zbiornik retencyjny.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.  

Radny Marek Czerwiński – zapytał, jaka działalność będzie tam prowadzona. 

Wójt Gminy – podał, że działalność związana z różnego rodzaju akcesoriami żeglarskimi.  

/Do obrad dołączył Radny Michał Studziński/  

Radny Marek Czerwiński – zapytał, kto jest właścicielem tego terenu 

Wójt Gminy – podał, że właścicielem jest osoba prywatna z poza terenu Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze pytań. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/178/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 146/28 położoną w miejscowości 

Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do powyższego projektu uchwały.  

Ryszard Budzyński – zapytał o to, jak Gmina widzi dalsze rozwiązanie problemów ciśnienia wody 

w tym rejonie. 
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Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że w rejonie tym ma problem z ciśnieniem tylko jedna osoba. Wójt  

mam propozycje rozwiązania tego problemu ze stacjami podnoszącymi ciśnienie wody.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/179/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

/Radny Krystian Sadowski opuścił salę obrad/  

 

Ad 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obręb geod. Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki 

Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

/Do obrad dołączył Radny Krystian Sadowski./  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/180/2020 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

Ad 11 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji, która odbyła się w miesiącu maju do dnia dzisiejszego 

uczestniczył :  

⎯ w spotkaniu z Prezydentem Miasta Tczew i z przedstawicielem Firmy Instalacji Śmieciowej w 

Tczewie do której odprowadzane są odpady komunalne w sprawie znacznie wysokich opłat za 

wywóz odpadów komunalnych.  

⎯ w spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy w sprawie zakończenia roku 

szkolnego; 

⎯ w zakończeniach roku szkolnego w poszczególnych placówkach oświatowych z terenu gminy; 

⎯ w spotkaniu dotyczącym przygotowania się do nowego roku szkolnego. Mają zostać odświeżone 

pomieszczenia szkolne. Dyrektor danej placówki oświatowej będzie podejmował decyzje, czy 

nauka będzie zdalna, czy też nie. Będzie to zależało od liczby zachorowań. 
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⎯ Transport gminny – przygotujemy się do zmiany kursu i godziny transportu, zmiana dotyczy 

tylko tego, że autobus będzie „zahaczał” o Kleszczewo Górne. Pozostała część trasy pozostanie 

bez zmiany; 

⎯  w jubileuszach: 50 - lecia pożycia małżeńskiego oraz urodzin 90+; 

⎯ w spotkaniu z Państwowymi Sieciami Energoelektrycznymi w sprawie propozycji powstania 

drugiej linii 200 kW. 

⎯ w spotkaniach w sprawie inwestycji gminnych realizowanych na terenie gminy; 

⎯ w spotkaniu z Komendantem Policji w sprawach dotyczących problemów na terenie naszej 

gminy: szybka jazda samochodem, chuligaństwo, narosły problemy społeczne w niektórych 

rodzinach; 

⎯ podpisałem dofinansowanie dla sołectwa Błotnia, dofinansowanie to zostało przyznane; 

⎯ w podpisaniu umowy na program całodniowy w którym będą pokazywane różne części naszej 

gminy;  

⎯ w spotkaniu Rady Społecznej przy Ośrodka Zdrowia w sprawie funkcjonowania Ośrodków 

Zdrowia na terenie gminy.  

⎯ w spotkaniu z Wójtami Gmin:  Pszczółki, Kolbudy, Przywidz, Pruszcz Gdański w sprawie 

dalszej budowy ścieżki rowerowej;  

⎯ w spotkaniu dotyczącym tematu likwidacji Barszczu Sosnowskiego. Rozpoczynamy akcje jego 

likwidacji; 

⎯ w spotkaniu klubu seniora z okazji IX rocznicy jego funkcjonowania; 

⎯ w podpisaniu umowy z Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie do budowy sieci 

kanalizacyjnej w Kłodawie; 

Dodatkowo Wójt Gminy poinformował, że zakończyła się kontrola funkcjonowania Urzędu Gminy z 

Najwyższej Izby Kontrolującej. Protokół jest obszerny. 

/Salę obrad opuścił Radny Marian Płotka/ 

Poinformował  o podętych zarządzeniach.  

 

Ad 12 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

Radny Ryszard Budzyński – zapytał, czy Dożynki Archidiecezjalne w tym roku się odbędą. 

Wójt Gminy – poinformował, że odbędzie się jedynie część duchowa obejmująca  Mszę św. i poświęcenie 

wieńców dożynkowych. 

Radna Wioleta Frydrych – Nawiązała do tematu  likwidacji Barszczu Sosnowskiego. Zapytała, czy 

likwidacją objęte będą tylko tereny gminne, czy również prywatne.  

Wójt Gminy – poinformował, że do likwidacji barszczu są ujęte wszystkie obszary, ale co do zasady, każdy 

właściciel powinien usunąć Barszcz Sosnowskiego na własny koszt. Dodał, ze jedynie  nowe miejsca, gdzie 

się pojawił Barszcz Sosnowskiego nie będzie objęty. 

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, na jakim etapie jest Gminy z realizacją funduszu sołeckiego jeśli 

chodzi o budowę dróg gminnych. 
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Wójt Gminy – poinformował, że na etapie przygotowania się do ogłoszenia przetargu. Przetarg ogłoszony 

ma zostać  na ok. 1 mln. zł. Dodał, że w miesiącu sierpnia powinna odbyć się sesja Rady Gminy na której  

do budżetu zostaną przyjęte środki. 

Radny Wiesław Keler – zapytał o transport który odbywa się  ulicą Leśną w Trąbkach Wielkich. 

Wójt Gminy -   poinformował, że deweloper Chmara buduje część domów na swoim osiedlu. Z uwagi na 

to, że  obecnie przygotowywana jest droga dojazdowa do tego osiedla (od strony stacji CPN w Trąbkach 

Wielkich po prawej stronie w kierunku lasu)  i  część tego terenu jest zalesiona, nie ma jeszcze pozwolenia 

Starosty na wycinkę tych drzew Wójt wydał pozwolenie na transport materiałów przez  ulicę Leśną. 

Zwrócił uwagę, że w pozwoleniu tym, zostały ściśle określone zasady tego transportu tj. od godziny 09:00 

do 14:00 nie więcej niż 20 transportów dziennie tj. 10 w jedną stronę i 10 w drugą stronę. Dodał, że jeżeli 

droga ta zostanie uszkodzona, to przedsiębiorca jest zobligowany do jej naprawy. Wójt prosi, aby zgłaszać 

jakiekolwiek uszkodzenia tej drogi. 

Radna Justyna Perka – poinformowała, że sołectwo jest na etapie montażu monitoringu w miejscowości. 

Monitoring będzie obejmował plac zabaw i przystanek w sołectwie. Zapytała, czy w sołectwie, na koszt 

Gminy mogą zostać zamontowane tabliczki informujące o monitoringu.  

Wójt Gminy – poinformował, że nie powinno być z tym problemu. Należy zwrócić się w temacie tym  do 

ZGKiM w Trąbkach Wielkich.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś inne pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Ad 13 Zamknięcie sesji zwyczajnej.  

 

Przewodniczący Rady - zamknął XX zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy: 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XX/172/2020 – XX/180/2020 


